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Drazí volejbaloví nadšenci! 

Rozhovor 10 dní před startem 1. ligy nám poskytlo naše libero Peťa Nezdařil.

Jak hodnotíte loňskou sezónu?
P:V loňské sezóně jsme byli nováčci soutěže a někteří soupeři nás možná ze začátku podcenili,
ale hráli jsme jako tým a to se ukázalo jako správná cesta ke skvělému 3. místu. Takže minulou
sezónu hodnotím jako velký úspěch bučovického volejbalu.

Jak se vám zamlouvala letní příprava, byl si spokojen?
P:Osobně jsem žádnou letní přípravu neměl, protože jsem v červnu podstoupil operaci ramene
a s tréninkem jsem začal až na začátku září.

S jakými cíli vstupuješ do nové sezony?
P:Po loňském úspěchu je pro nás určitě priorita postoupit do play-off a zkusit se poprat o co
možná nejlepší umístnění a třeba i vylepšit 3. místo z předešlé sezóny.

Jak hodnotíte nové spoluhráče, jak zapadli do týmu?
P:Většina z nás se zná z volejbalu již delší dobu, a proto nebyl žádný problém se zapojením do
týmu. Důležité je, že na mladých hráčích je vidět snaha dostat se do základu a budou určitě
přínosem pro tým.

Jsou Tvé zranění již zcela vyléčena, neomezují Tě?
P:Doufám a věřím, že ano.

Jak hodnotíš šanci Bučovic na umístění v letošní sezoně?

  

P:Věřím v postup do play-off a tam se budeme snažit dojít co nejdále.
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